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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2024. gada 15. februārī        Nr. TND/24/2 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde sasaukta 2024. gada 15. februārī plkst. 10.00 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 

balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 10.00 atklāj un vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja Dace 

Adiņa, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Sēdes jautājumu izskatīšana audioierakstā fiksēta ieraksta 

laikā no 00:00:00 līdz 02:57:03. 

Sēdē piedalās: 

- Izglītības, kultūras un sporta komitejas astoņi balsstiesīgie deputāti: Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, 

Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča; 

(nepiedalās deputāte Inga Priede – atvaļinājumā); 

- deputāts Kaspars Gribusts (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- deputāte Dace Lebeda, 

- deputāts Mārtiņš Limanskis, 

- deputāts Normunds Rečs (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- deputāte Agnese Ritene (līdz plkst. 11.50), 

- deputāts Juris Šulcs, 

- deputāts, domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības politikas jautājumos Imants Valers, 

- domes priekšsēdētājs Gundars Važa, 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Sanita Bļodniece, Egīls Dude, Iveta Grunte (līdz darba kārtības 

4. jautājumam), Anda Kubiliusa, Ivars Liepiņš, Baiba Pļaviņa, Aiga Priede, Viktors Rūsa, Laura 

Stūrīte (par darba kārtības 14. jautājumu), Inese Valtere, Tamāra Vaļuka; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Liene Bēniņa – Tukuma pilsētas Kultūras nama pilsētas svētku režisore (par darba kārtības 

14. jautājumu), 

- Armands Hohfelds – Tukuma novada pašvaldības policijas priekšnieks (par darba kārtības 

1. jautājumu), 

- Edgars Keirāns – Pūres un Jaunsātu pagastu pārvaldes vadītājs, 

- Lidija Legzdiņa Tumes un Degoles pagastu pārvaldes vadītāja (attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku Zoom), 
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- Ramona Liepiņa-Krauja – Zemītes sākumskolas direktore, 

- Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste, 

- Anete Pitena – Tukuma pilsētas Kultūras nama direktore (par darba kārtības 14. jautājumu), 

- Baiba Rasa – Jaunpils un Viesatu pagastu pārvaldes vadītāja, 

- Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja, 

- Laura Šmite – Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja, 

- Vineta Tulija – Tukuma novada Izglītības pārvaldes izglītības darba vecākā speciāliste; 

citi: 

- Kārlis Berlands – WRC (FIA pasaules rallija čempionāta) projekta koordinators (par darba kārtības 

14. jautājumu), 

- Artis Jomerts – Jaunsātu pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes pārstāvis, 

- Kaspars Sīmanis – Jaunpils novada iedzīvotāju konsultatīvās padomes pārstāvis (par darba kārtības 

5. jautājumu), 

- Liena Trēde – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste, 

- Aigars Zandbergs – Zemītes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes pārstāvis. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 
 

1. Par noteikumu “Par bērniem piemēroto audzinoša rakstura piespiedu līdzekļu izpildes 

kārtību Tukuma novada pašvaldībā” apstiprināšanu. 

2. Par Nolikuma projektu konkursam “Darām paši” apstiprināšanu. 

3. Par valsts budžeta mērķdotāciju māksliniecisko (amatiermākslas) kolektīvu vadītāju darba 

samaksai 2024. gadā. 

5. Par Jaunpils vidusskolas reorganizāciju. 

6. Par Tukuma 3. pamatskolas kapacitātes stiprināšanu. 

7. Par Cēres pamatskolas reorganizāciju. 

8. Par Pūres pamatskolas reorganizāciju. 

9. Par Zemītes sākumskolas reorganizāciju. 

10. Par Sēmes sākumskolas programmas īstenošanas ilguma samazināšanu. 

11. Informatīvais ziņojums par skolēnu pārvadājumiem. 

12. Informatīvais ziņojums par ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu pirmsskolā. 

13. Informatīvais ziņojums par pirmsskolu rindas reģistru uz 01.02.2024. un provizoriskais 

plānojums nākošā 2024./2025. m. g. grupu komplektēšanai saskaņā ar 01.02.2024. rindas 

reģistra datiem. 

14. Informatīvs – WRC Tukuma posms un Tukuma novada svētki 19.–21.07.2024. 

Darba kārtības papildu jautājums: 

4. Par Engures vidusskolu kā pieejamības izglītības iestādi. 

Dace Adiņa aicina balsot par sēdes darba kārtību, iekļaujot papildu jautājumu, ja 

deputātiem nav ierosinājumu vai priekšlikumu. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Par darba kārtību balso: "par"  -  

8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze 

Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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Nolemj: apstiprināt šādu darba kārtību: 
  

1. Par noteikumu “Par bērniem piemēroto audzinoša rakstura piespiedu līdzekļu izpildes 

kārtību Tukuma novada pašvaldībā” apstiprināšanu. 

2. Par Nolikuma projektu konkursam “Darām paši” apstiprināšanu. 

3. Par valsts budžeta mērķdotāciju māksliniecisko (amatiermākslas) kolektīvu vadītāju darba 

samaksai 2024. gadā. 

4. Par Engures vidusskolu kā pieejamības izglītības iestādi. 

5. Par Jaunpils vidusskolas reorganizāciju. 

6. Par Tukuma 3. pamatskolas kapacitātes stiprināšanu. 

7. Par Cēres pamatskolas reorganizāciju. 

8. Par Pūres pamatskolas reorganizāciju. 

9. Par Zemītes sākumskolas reorganizāciju. 

10. Par Sēmes sākumskolas programmas īstenošanas ilguma samazināšanu. 

11. Informatīvais ziņojums par skolēnu pārvadājumiem. 

12. Informatīvais ziņojums par ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu pirmsskolā. 

13. Informatīvais ziņojums par pirmsskolu rindas reģistru uz 01.02.2024. un provizoriskais 

plānojums nākošā 2024./2025. m. g. grupu komplektēšanai saskaņā ar 01.02.2024. rindas 

reģistra datiem. 

14. Informatīvs – WRC Tukuma posms un Tukuma novada svētki 19.–21.07.2024. 

1. § 

Par noteikumu “Par bērniem piemēroto audzinoša rakstura piespiedu līdzekļu  

izpildes kārtību Tukuma novada pašvaldībā” apstiprināšanu 

ZIŅO: Armands Hohfelds – Tukuma novada pašvaldības policijas priekšnieks. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par noteikumu “Par 

bērniem piemēroto audzinoša rakstura piespiedu līdzekļu izpildes kārtību 

Tukuma novada pašvaldībā” apstiprināšanu”. 

2. § 

Par Nolikuma projektu konkursam “Darām paši” apstiprināšanu 

ZIŅO: Imants Valers – domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības politikas jautājumos. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par Nolikuma 

projektu konkursam “Darām paši” apstiprināšanu”. 

3.§ 

Par valsts budžeta mērķdotāciju māksliniecisko (amatiermākslas) kolektīvu vadītāju  

darba samaksai 2024. gadā 

ZIŅO: Iveta Grunte – Kultūras un sporta nodaļas kultūras speciāliste. 

IZSAKĀS: Dace Lebeda, Juris Šulcs, Baiba Pļaviņa. 

Dace Lebeda norāda uz nepieciešamiem precizējumiem lēmuma projekta pielikumā. 

Baiba Pļaviņa piekrīt Jurim Šulcam par nepieciešamību pārskatīt amatierkolektīvu vadītāju 

darba samaksas metodiku. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta ar precizējumiem virzīšanu izskatīšanai 

Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par valsts 

budžeta mērķdotāciju māksliniecisko (amatiermākslas) kolektīvu vadītāju 

darba samaksai 2024. gadā” ar precizējumiem. 

4. § 

Par Engures vidusskolu kā pieejamības izglītības iestādi 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

IZSAKĀS: Gundars Važa, Juris Šulcs, Dace Adiņa. 

Gundars Važa piebilst, ka par Engures vidusskolu turpinās sarunas ar Izglītības un zinātnes 

ministriju un Talsu novada pašvaldību. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Engures vidusskolu 

kā pieejamības izglītības iestādi”. 
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5. § 

Par Jaunpils vidusskolas reorganizāciju 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

IZSAKĀS: Gundars Važa, Kaspars Sīmanis, Dace Strazdiņa, Imants Valers, Gundars Važa, Andris 

Fridrihsons, Baiba Rasa. 

DEBATES: Juris Šulcs, Kaspars Sīmanis, Edīte Zelča, Modris Liepiņš. 

Gundars Važa papildina par Izglītības un zinātnes ministrijas nostāju. 

Dace Strazdiņa paskaidro, ka nesaskata reālas iespējas sasniegt nepieciešamo izglītojamo 

skaitu, lai izveidotu 10. klasi. Skolu reorganizē no 2025. gada 1. septembra, lai esošie izglītojami 

var pabeigt vidējās izglītības iegūšanu Jaunpils vidusskolā. Sagatavotais lēmuma projekts ir 

izvērtēts un datos balstīts. 

Kaspars Sīmanis informē par Jaunpils iedzīvotāju lūgumu pašvaldībai. Iedzīvotāji uzskata, 

ka nepieciešams laiks darbībām, lai saglabātu Jaunpils vidusskolu. Uzsver, ka nepieciešams risināt 

problēmas pamatskolas posmā, jāmaina skolas vide. Risinās jautājumu par lauku vidusskolu statusu. 

Piebilst, ka reforma nav par izglītības kvalitāti, bet gan par naudu. Paredz dzimstības kritumu, ja 

skolas tiks slēgtas. Tas ir jautājums, kas valstī jārisina starp visām nozarēm. 

Imants Valers atgādina, ka šajā mācību gadā Jaunpils vidusskolā neizveidojās 10. klase. 

Dace Adiņa piebilst par situāciju Jaunpils vidusskolā, par nepietiekamu izglītojamo 

daudzumu un par vidusskolu skaita samazināšanos nākotnē. 

Juris Šulcs vaicā, kāpēc sabiedrība neiesaistījās ātrāk, kad nenokomplektējās 10. klase. 

Piekrīt, ka nepieciešams stiprināt pamatskolu, lai ir interese turpināt mācības vidusskolā. 

Notiek debates par iespēju atvērt vidusskolu pēc tās reorganizācijas. 

Modris Liepiņš izsakās, ka gads jau zaudēts, jo šajā mācību gadā skolā 10. klase 

neizveidojās. 

Baiba Rasa piekrīt, ka laiks nokavēts, bet lūdz pašvaldības atbalstu, jo Jaunpils vidusskolai 

ir potenciālas iespējas. 

Edīte Zelča atbalsta ieceri stiprināt pamatskolas posmu un vidi Jaunpilī. 

Kaspars Sīmanis bilst, ka lēmums jāpieņem deputātiem, valsts dod gadu laiku. Nesaskata 

iespēju atjaunot vidusskolu pēc tam, kad tā būs slēgta. 

Dace Adiņa, lai nerodas pārpratumi, norāda, ka lēmuma projekts ir par Jaunpils vidusskolas 

reorganizēšanu. Ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Tehnisku iemeslu dēļ deputāts Modris Liepiņš nevar nobalsot elektroniskajā balsošanas 

sistēmā, tāpēc balso vārdiski “par”. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  1 (Andris Fridrihsons) 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Jaunpils vidusskolas 

reorganizāciju”. 

6. § 

Par Tukuma 3. pamatskolas kapacitātes stiprināšanu 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 
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Tehnisku iemeslu dēļ deputāts Modris Liepiņš nevar nobalsot elektroniskajā balsošanas 

sistēmā, tāpēc balso vārdiski “par”. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Tukuma 

3. pamatskolas kapacitātes stiprināšanu”. 

7. § 

Par Cēres pamatskolas reorganizāciju 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Tehnisku iemeslu dēļ deputāts Modris Liepiņš nevar nobalsot elektroniskajā balsošanas 

sistēmā, tāpēc balso vārdiski “par”. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Cēres pamatskolas 

reorganizāciju”. 

8. § 

Par Pūres pamatskolas reorganizāciju 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

IZSAKĀS: Edgars Keirāns, Artis Jomerts, Gundars Važa, Mārtiņš Limanskis, Dace Adiņa. 

Edgars Keirāns informē par Pūres un Jaunsātu pagasta pārvaldes, pagasta iedzīvotāju 

konsultatīvās padomes un izglītojamo vecāku argumentiem pret Pūres pamatskolas Jaunsātu filiāles 

slēgšanu. 

Artis Jomerts iepazīstina ar viedokli par Pūres pamatskolas reorganizāciju un norāda, ka 

netiek meklēti cēloņi, kas rada situāciju, ka laukos samazinās iedzīvotāju un bērnu skaits. Pauž 

viedokli, ka nepieciešams saglabāt Jaunsātu skolu. 

Gundars Važa iebilst teiktajam, ka skolas slēgšanas dēļ būtiski pasliktināsies ceļu stāvoklis. 

Norāda, ka ceļa sakārtošana rit neatkarīgi no tā, ir vai nav Jaunsātos skola. 

Mārtiņš Limanskis piebilst, ka par ceļu un transporta infrastruktūras sakārtošanu notiek 

sarunas. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Andris Fridrihsons) 
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Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Pūres pamatskolas 

reorganizāciju”. 

9.§ 

Par Zemītes sākumskolas reorganizāciju 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

IZSAKĀS: Ramona Liepiņa-Krauja, Aigars Zandbergs, Juris Šulcs, Dace Strazdiņa, Dace Adiņa, 

Edīte Zelča, Gundars Važa, Ivars Liepiņš. 

Ramona Liepiņa-Krauja vērš uzmanību uz mazo ticamību, ka tiks veidoti un sakārtoti ceļi, 

ja pagastos nebūs cilvēku. Pauž viedokli, ka, slēdzot skolu, tiek likvidēts pagasts, iedzīvotāji aizies. 

Neredz novada vadības vēlmi stiprināt mazos pagastus. 

Notiek debates par izglītojamo skaitu, par izglītojamo kustību uz citām izglītības iestādēm 

un citiem jautājumiem. 

Aigars Zandbergs izsaka šaubas par iespējām izvadāt bērnus pa ceļiem to esošajā kvalitātē. 

Piebilst par lauku bērnu agro celšanos, lai nokļūtu izglītības iestādēs. 

Gundars Važa bilst par mērķi sakārtot skolēnu pārvadājumus tā, lai maksimāli mazāk laika 

bērni pavadītu ceļā uz un no izglītības iestādes. Ja skolēnu pārvadājumus spēj veikt šobrīd, tad varēs 

to paveikt arī turpmāk. 

Ivars Liepiņš paskaidro par skolēnu pārvadājumu tīklu un piekrīt, ka tam jābūt 

pārdomātākam. Notiek darbs, lai skolēnu pārvadājumi kļūtu optimālāki un kvalitatīvāki. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Oskars Kambala, Modris Liepiņš, 

Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  1 (Ilze Gotfrīda) 

"atturas" -  1 (Andris Fridrihsons) 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Zemītes sākumskolas 

reorganizāciju”. 

10. § 

Par Sēmes sākumskolas programmas īstenošanas ilguma samazināšanu 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Sēmes sākumskolas 

programmas īstenošanas ilguma samazināšanu”. 
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11. § 

Informatīvais ziņojums par skolēnu pārvadājumiem 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

IZSAKĀS: Ivars Liepiņš, Dace Adiņa, Mārtiņš Limanskis, Baiba Pļaviņa, Edīte Zelča, Juris 

Šulcs, Kristīne Logina. 

Dace Strazdiņa sniedz prezentāciju un informē par plānotajām skolēnu pārvadājumu 

maršrutu izmaiņām. 

Ivars Liepiņš piebilst par iespējamo vecāku neapmierinātību dažu maršrutu saīsināšanas 

dēļ. Būtiskāki panākt, lai izglītojamie tiktu vesti uz vienu izglītības iestādi. 

Dace Adiņa iebilst, ka šobrīd to nedrīkst pieprasīt, jābūt pārejas periodam. 

Dace Strazdiņa izsakās, ka šobrīd būtiski optimizēt, lai maršruti nepārklājas. Jāievēro 

tiesiskās paļāvības princips un jānosaka pārejas periods. 

Mārtiņš Limanskis piekrīt, ka jāvirzās ātrāk uz priekšu ar priekšlikumiem. 

Ivars Liepiņš norāda, ka vecāki ir jāinformē par stratēģiju un jāpieņem lēmums, kā tiks 

risināti izglītojamo pārvadājumi. 

Dace Adiņa piebilst, ka jāizvērtē jautājums par pavadoņiem skolēnu pārvadājumos.  

Kristīne Logina, atbildot uz Jura Šulca ierosinājumu piemaksāt vecākiem par izglītojamo 

nogādāšanu līdz skolēnu autobusam, paskaidro par pašvaldības saistošajos noteikumos 

noteiktajām piemaksām vecākiem. 

Dace Adiņa ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par skolēnu pārvadājumiem. 

12. § 

Informatīvais ziņojums par ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu pirmsskolā 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

Dace Strazdiņa informē par saņemtajām vecāku pretenzijām par izglītojamo ēdināšanas 

pakalpojuma kvalitāti pirmsskolas izglītības iestādēs un veiktajiem darbiem situācijas uzlabošanai. 

Dace Adiņa ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par ēdināšanas pakalpojuma 

nodrošināšanu pirmsskolā. 
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13. § 

Informatīvais ziņojums par pirmsskolu rindas reģistru uz 01.02.2024. un  

provizoriskais plānojums nākošā 2024./2025. m. g. grupu komplektēšanai  

saskaņā ar 01.02.2024. rindas reģistra datiem 

ZIŅO: Vineta Tulija – Tukuma novada Izglītības pārvaldes izglītības darba vecākā speciāliste. 

JAUTĀJUMI: Agnese Ritene, Juris Šulcs, Rimants Liepiņš. 

ATBILDES: Vineta Tulija, Dace Strazdiņa. Kristīne Logina. 

IZSAKĀS: Gundars Važa, Edīte Zelča, Mārtiņš Limanskis, Ivars Liepiņš, Dace Adiņa. 

Vineta Tulija informē par pirmsskolu rindas reģistru un provizorisko plānojumu 

2024./2025. mācību gada grupu komplektēšanai. Atbild uz deputātu uzdotiem jautājumiem par 

pirmsskolu rindu. 

Edīte Zelča bilst, ka vecāki neizprot novada pirmsskolu rindu un reālās vietas pirmsskolas 

izglītības iestādēs. Nepieciešams lielāks izskaidrojošais darbs vecākiem. 

Kristīne Logina paskaidro par elektronisko reģistrēšanos pirmsskolu rindā. 

Notiek debates par vienoto rindu un komunikācijas uzlabošanu ar vecākiem. 

Vineta Tulija, atbildot Jurim Šulcam, paskaidro, ka Tukuma 3. pamatskolas sākumskolas 

bērni pāriet uz pirmsskolas izglītības iestādi “Vālodzīte”. 

Dace Adiņa ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par pirmsskolu rindas reģistru uz 

01.02.2024. un provizorisko plānojumu nākošā 2024./2025. m. g. grupu 

komplektēšanai saskaņā ar 01.02.2024. rindas reģistra datiem. 

14. § 

Informatīvs – WRC Tukuma posms un Tukuma novada svētki 19.–21.07.2024. 

ZIŅO: Laura Stūrīte – Kultūras un sporta nodaļas vadītāja, 

Kārlis Berlands – WRC (FIA pasaules rallija čempionāta) projekta koordinators, 

Anete Pitena – Tukuma pilsētas Kultūras nama direktore, 

Liene Bēniņa – Tukuma pilsētas Kultūras nama pilsētas svētku režisore. 

IZSAKĀS: Baiba Pļaviņa, Mārtiņš Limanskis, Dace Lebeda, Imants Valers, Gundars Važa, Liene 

Bēniņa, Ivars Liepiņš, Sandis Čilipāns, Laura Stūrīte, Andris Fridrihsons. 

Kārlis Berlands prezentē informāciju par FIA pasaules rallija čempionāta posma Latvijā 

norisi Tukuma novadā 2024. gada 19. jūlijā. 

Anete Pitena un Liene Bēniņa sniedz prezentāciju par Tukuma novada svētkiem 2024. gada 

19.–21. jūlijā. 

Anete Pitena, atbildot Mārtiņam Limanskim, paskaidro par paredzētajām ieejas biļetēm uz 

svētku centrālo pasākumu. 

Liene Bēniņa pauž savu viedokli, ka nevajadzētu centrālo svētku pasākumu rīkot par ieejas 

biļetēm, tas noteikti raisīs rezonansi sabiedrībā. Par lieluzvedumu bija vadības uzstādījums, kas 

atšķiras no savulaik spriestā, ka Rožu svētki tiek organizēti reizi divos gados un gadā starp tiem tiek 

rīkots mazāks pasākums. 
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Gundars Važa piebilst, ka pasākumi ir saplānoti, bet visu iecerēto budžeta iespēju dēļ 

visticamāk nevarēs īstenot. 

Imants Valers izsaka repliku, ka šogad nevajadzēja rīkot tik lielu pasākumu, ņemto vērā 

situāciju novadā. 

Sandis Čilipāns piekrīt, ka var vērtēt izmaksas, bet pilsētai un novadam ir nepieciešams 

unikāls, īpašs pasākums. 

Liene Bēniņa piebilst par pasākumu reklāmas nozīmi, lai uzņēmēji gūtu atdevi no rīkotajiem 

pasākumiem. 

Laura Stūrīte papildina par izmaksām un rosina uzrunāt uzņēmējus par aktīvāku 

iesaistīšanos. 

Dace Adiņa ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informāciju par WRC Tukuma posms un Tukuma novada 

svētki 19.–21.07.2024. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde tiek slēgta plkst. 12.51. 

Sēdes vadītāja 

komitejas priekšsēdētāja  (personiskais paraksts)  Dace Adiņa 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas 

(ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko 

atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 


